

NOT-RETTUNGS-SET / EMERGENCY RESCUE SET

Zulassung / Approval: ÖNORM F1020 + EN1498-B + EN1865



NOT-RETTUNGS-SET KOMPLETT EMERGENCY RESCUE SET

↳ BESCHREIBUNG

Das Not-Rettungs-Set besteht aus dem Tragetuch, dem Rettungstuch mit eingeschlaufener/vormontierter Bandschlinge und der Tragetasche. (Material: PES, PA) Diese Not-Rettungsgeräte sind in Ihrem Aufbau sehr einfach und daher besonders rasch anzuwenden. Sie sind für einen Einsatz in extremen Situationen vorgesehen, wenn z.B. andere Rettungsgeräte (Rettungswannen), Krankentransport-Hängematten, Rettungsgeschirre, Bergesäcke u. dgl. wegen örtlicher Gegebenheiten (in engen Schächten) oder aus zeitlichen Gründen (akute Notsituation) nicht eingesetzt werden können oder nicht verfügbar sind

↳ DESCRIPTION

The emergency rescue set consists of a carrying Sheet, a rescue sheet with a pre-assembled tape sling and a bag into which fits all. (Material: PES, PA) The emergency rescue devices are very simple in their design and, therefore, especially quick to use. They are meant for deployment in extreme situations when, for instance, other rescue devices (rescue tubs, ambulance hammocks, rescue harnesses, rescue bags, and such things) cannot be used due to either local conditions (tight shafts) or timely reasons (acute emergencies), or are not available

RETTUNGSTUCH (DREIECKSTUCH), INKL. BANDSCHLINGE RESCUE SHEET (TRIANGULAR SHEET), WITH TAPE SLING

↳ BESCHREIBUNG

Das Rettungstuch ist speziell zum Auf- bzw. Abseilen konzipiert. Es hat die Form eines Dreiecks und ist besonders einfach und leicht in der Anwendung - vor allem im Einsatz, wo es auf Sekunden ankommt.

↳ DESCRIPTION

The rescue sheet is especially conceived for roping up or down. It is in the shape of a triangle and is particularly simple and easy in its applications - especially in situations where seconds count.

↳ TECHNISCHE DATEN

- Norm: EN 1498-B, ÖNORM F 1020

↳ TECHNICAL DATA

- Standard: EN 1498-B, ÖNORM F 1020



Das Dreieckstuch wird mit vormontierter Bandschlinge geliefert!
The triangular sheet is supplied with pre-assembled tape sling!



TRAGETUCH CARRYING SHEET

↳ BESCHREIBUNG

Das Tragetuch ist zum Transport von sitzenden oder liegenden Personen geeignet, es darf jedoch nicht zum Auf- oder Abseilen verwendet werden.

↳ DESCRIPTION

The Carrying Sheet is suitable to transport sitting or lying persons, but it may not be used for roping up or down.

↳ TECHNISCHE DATEN

- Norm: EN 1865, ÖNORM F 1020

↳ TECHNICAL DATA

- Standard: EN 1865, ÖNORM F 1020



| PRODUKT / PRODUCT | BEST. NR. / ART. NO. |
|--|----------------------|
| 1 Not-Rettungs-Set komplett / Emergency rescue set | 452 271 |
| 2 Rettungstuch (Dreieckstuch), inkl. Bandschlinge / Rescue sheet (Triangular sheet), with Tape sling | 452 272 |
| 3 Tragetuch / Carrying sheet | 452 273 |
| ERSATZ / REPLACEMENT | BEST. NR. / ART. NO. |
| Beutel / bag | 452 274 |
| Bandschlinge 0,5 m (30kN) EN 354, EN 795B, EN566 / Tape sling 0,5 m (30kN) EN 354, EN 795B, EN566 | 452 275 |
| Rettungstuch (Dreieckstuch), ohne Bandschlinge / Rescue sheet (Triangular sheet), without Tape sling | 452 276 |